
"Intergamma heeft mooi winkelportfolio"
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Intergamma's CEO Joost de Beijer vindt dat Gamma en Karwei een mooi winkelportfolio hebben. Alleen
hebben de bouwmarkten soms iets te weinig rekening gehouden met de lokale klant en de lokale positie
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